



PEJABAT KESIHATAN DAERAH BARAT DAYA

NOTIS KENYATAAN SEBUT HARGA

Sebutharga adalah dipelawa kepada **Kontraktor-Kontraktor :**

- I. Berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB);**
- II. Mempunyai **Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK);**
- III. Bertaraf Bumiputera

Tarikh Iklan: 28 Julai 2022

TAJUK SEBUTHARGA	TEMPAT DAN MASA DOKUMEN SEBUTHARGA DIPEROLEH	SYARAT PENYERTAAN	TARIKH/TEMPAT/MASA/TAKLIMAT/LAWATAN TAPAK (Taklimat/Lawatan Tapak Adalah WAJIB)	TARIKH BUKA DAN TUTUP SEBUTHARGA
Sebut Harga PKBD/PEMB/07/2022 KERJA-KERJA PENGANTIAN TIUB LAMPU JENIS LED DAN LAIN-LAIN KERJA BERKAITAN DI KLINIK KESIHATAN BAYAN BARU	Tarikh: 03 Ogos 2022 (Rabu) Masa : 3.30 Petang Tempat: Klinik Kesihatan Bayan Baru, Pulau Pinang	Berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) Gred : G1/G2 Kategori:ME Pengkhususan: E04 & E11 DAN Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) Taraf/Jenis Syarikat BUMIPUTERA Kontraktor yang Berdaftar di Negeri Pulau Pinang sahaja	Tarikh : 03 Ogos 2022 (Rabu) Masa : 3.30 petang Tempat : Klinik Kesihatan Bayan Baru, Pulau Pinang NOTA: Kehadiran ke sesi taklimat/lawatan tapak adalah WAJIB . Hanya PENAMA di dalam Perakuan Pendaftaran Kontrak (PKK)/Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)/ Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan SAHAJA yang boleh hadir ke sesi taklimat sebutharga/tender. PENAMA wajib membawa DOKUMEN di atas bagi mengesahkan kehadiran di sesi taklimat sebutharga/tender *Sekiranya ada pengalaman kerja turut dilampirkan bersama. Lampiran Q akan diedarkan semasa taklimat lawatan tapak. Penyata Bank 3 bulan terkini dan Profil Syarikat	Dibuka Pada 28 Julai 2022 dan Ditutup Pada 10 Ogos 2022 sebelum jam 12.15 tengahari

Tempat serahan Dokumen Sebutharga/Tender hanya di:

**PETI SEBUTHARGA/TENDER
PEJABAT KESIHATAN DAERAH
BARAT DAYA, 2761 JALAN AIR PUTIH
11000 BALIK PULAU
PULAU PINANG**

DR. FAZILAH BT MYDIN
Pakar Perubatan Kesihatan Awam UD56
No. Pendaftaran Penuh: 34502
Pejabat Kesihatan Daerah Barat Daya
Pulau Pinang.



Pejabat Kesihatan Daerah Barat Daya, Pulau Pinang tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah ataupun sebarang tawaran. Iklan ini juga boleh diakses melalui laman web <http://jknpenang.moh.gov.my>

DOKUMEN SEBUTHARGA YANG LEWAT TIDAK AKAN DITERIMA. JABATAN INI TIDAK BERTANGGUNGJAWAB DI ATAS SEBARANG KELEWATAN PENGHANTARAN DOKUMEN SEBUTHARGA MELALUI POS LAJU / COURIER